

Ref. Best. Møde 3. juni 2024

Mødedeltagere: Brian, C-J, Jan, Lena & Anne Lise

Fraværende: Povl

Pkt. 1. Referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referatet af 6. maj 2024 blev godkendt.

Pkt. 2. Nyt fra foreningerne

DPF: Vi har modtaget et **nyhedsbrev** fra den nye formand, der oplyste om, hvad der vil ske fremadrettet.

Brian har tilsendt DGI vores invitation til **bedsteforældredag** mhp. et evt. tilskud til dagen. Bedsteforældredag afholdes **samtidig** med, at der afholdes **Messingpetanque**.

DIF: Intet nyt.

DGI: Det går rigtig **godt** for både vores **4- & 6 mands hold**.

Brian takkede Anne Lise for at være tovholder på **Petanquens dag** d. 26.5.24.

Fælleskontoret/KTIS/TK: Intet nyt.

Pkt. 3. Gennemgang af nye og kørende sager.

A: Status på trivsel: En spiller var irriteret over at skulle spille med et barn. Denne reaktion kan vi ikke acceptere – der skal være plads til alle medlemmer i vores klub.

På sigt skal vi have en ungdomsleder.

B: Bestyrelsen skal afholde et **strategiseminar** med en gang brainstorming om, hvordan vi ser klubben fremadrettet.

C: Halstatus mm. C-J oplyste, at der havde været **møde med Tårnby Kommune** om diverse mangler omkring hallen mv. I den forbindelse er vi blevet oplyst om, at depotet ikke må fungere som opholdsrum.

Foreningen ønsker et **skur**, men vi skal i den forbindelse ansøge kommunen om tilladelse. C-J undersøger, hvad vi skal gøre.

For at forebygge skimmelsvamp, skal vi have **ventilation i hallen**. C-J er i gang med at undersøge det hos kommunen samt indhente pristilbud.

D: Forhold omkring **retur-e-mails**. Erling er ved at undersøge et problem vedr. nogle e-mails som kommer retur.

Amager P96 Tårnby

Pkt. 4. Regnskabet for maj 2024 blev taget til efterretning.

Pkt. 5. Åben for tilføjelser. Brian bad om, at evt. input til **nyhedsbrevet** bliver sendt til ham.

Der skal være **grillpetanque d. 13.7.24.**

Vi skal i gang med at planlægge **indendørs vedligeholdelse** af hallen.

Brian har været til opstartsmøde vedr. afholdelse af **Klør Fem.**

Ligeledes vil Brian forsøge at få vores **borgmester** til at komme til åbningen af Landsmesterskaberne.

Pkt. 6 Næste mødedatoer er kl. 19 på følgende datoer: 1.7.24, 5.8.24, 9.9.24.

Referent: Anne Lise Braat

Udsendt af Brian Roth